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PROTOKÓŁ   

z  XXXVII SESJI RADY GMINY BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 25 sierpnia 2017 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1130. 

Na ustawowy stan rady – 15 radnych, udział w obradach brało 13 radnych w momencie otwarcia sesji. 

Radny Ryszard Kurzaj dołączył do obradujących o godz. 1015. 

Nieobecni: Radna Grażyna Dobruchowska i Radny Józef Toruński. Lista obecności radnych w załączeniu do 

protokółu. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy  –  Karol Misiak 

Sekretarz Gminy –  Agnieszka Drzazga  

Skarbnik Gminy  –  Krzesisława Kamińska 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK  OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad XXXVII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Lasami  

Państwowymi do wykonania przebudowy drogi leśnej pożarowej Nr 9, 9A  

w Leśnictwie Orły, Nadleśnictwo Złoczew. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad XXXVII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXXVII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał radnych oraz zaproszonych gości biorących 

udział w obradach.  

 

Ad. 2 

Wójt Gminy Karol Misiak zwrócił się do radnych z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad nowej 

pozycji: 

- Podjęcie uchwały w sprawie przekazania mienia, należności, zobowiązań i dokumentacji  Publicznego 

Gimnazjum w Brąszewicach. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad. W 

głosowaniu wzięło udział 12 radnych obecnych na sali obrad. Wszyscy obecni radni głosowali za przyjęciem 

wniosku. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za rozszerzeniem porządku obrad. 
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PORZĄDEK  OBRAD  ( po zmianach ) 

 

1. Otwarcie obrad XXXVII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad XXXVI sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Lasami  

Państwowymi do wykonania przebudowy drogi leśnej pożarowej Nr 9, 9A  

w Leśnictwie Orły, Nadleśnictwo Złoczew. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania mienia, należności, zobowiązań  

i dokumentacji Publicznego Gimnazjum w Brąszewicach. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XXXVII sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany po zmianach porządek obrad i poddał głosowaniu 

wniosek o jego przyjęcie. Rada nie wniosła zastrzeżeń i opowiedziała się jednogłośnie za przyjęciem 

rozszerzonego porządku obrad. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych obecnych na sali obrad.  

 

Ad. 3  

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy poddał pod 

głosowanie wniosek o jego przjęcie. W głosowaniu wzięło udział  

12 radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych. Rada Gminy 

jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Gminy, która odbyła się w 

dniu 16 czerwca 2017 roku.. 

 

 Na sesję przybył Radny Ryszard Kurzaj. (10:15) 

Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swej działalności między sesjami w okresie od 16 czerwca 2017 roku  

do 25 sierpnia 2017 roku, Wójt poinformował:  

 

1. W dniu 19 czerwca naprawiano drogę w m. Chajew Kolonia masą na zimno i wycinano krzaki. 

2. W dniu 20-21 czerwca montowano znaki w m. Żuraw i kopano rów na ul. Starowiejskiej. 

3. W dniu 22 czerwca zamontowano progi zwalniające ul Nierychlewskiego. 

4. W dniu 23  czerwca naprawiano tłuczniem drogę na ul. Leśnej. 

5. W dniu 26 czerwca naprawiano tłuczniem drogę w m. Błota. 

6. W dniu 27-29 czerwca  kopano rów w m. Salamony. 

7. W dniu 3 lipca naprawiano drogę w m. Gałki 

8. W dniach 4-7 lipca równanie dróg gminnych i wykonywanie prac porządkowych na terenie Brąszewice. 

9. W dniu 11 lipca naprawiano drogę na ul. Polnej i Krótkiej w m. Brąszewice. 

10. W dniu 11 lipca podpisano umowę na wykonanie drogi w m. Wólka Klonowska. Wykonawcą będzie 

BUD TRANS z Sieradza. Cena 395 0000,00 zł. 

11. W dniach 12-13 lipca naprawiano drogę w m. Wojtyszki. 

12. W dniu 14 lipca naprawiano drogę w m. Sowizdrzały. 

13. W dniu 17 lipca wycinano zakrzaczenie w m. Złote i naprawiano przepust w m. Pasie. 

14. W dniu 18 lipca naprawiano drogę w m. Kosatka. 
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15. W dniach 19-20 lipiec obsypywano pobocza w m. Grabostaw. 

16. W dniu 25 lipca zamontowano  barierkę ochronną  w m. Chajew Kolonia. 

17. W dniu 21 lipca wycinano zakrzaczenia i naprawiano znaki w m. Zagóra. 

18. W dniach 24-26 lipca równano drogi na terenie gminy. 

19. W dniu 27 lipca naprawiano barierkę w m. Chajew. 

20. W dniu 28 lipca wycinano zakrzaczenie przy drodze Chajew – Kliczków. 

21. W dniu 31 lipca obcinano gałęzie przy drodze  w m. Grabostaw. 

22. W dniu 2 siepania podpisano umowy na wykonywanie przebudowy SUW i budowy studni głębinowej w 

Godynicach. Prace są w trakcie wykonywania. Wykonawcami są zakład wiertniczy Gruberski z Konina 

cena 88031,10 zł – wykonanie odwiertu studni, HYDRO-MARKO  Sp. z o.o. z Jarocina  - wykonanie 

zbiornika retencyjnego wraz z infrastrukturą cena 854850,00 zł. 

23. W dniach 3-4 sierpnia równano drogi na terenie gminy. 

24. W dniu 4 sierpnia odebrano ciągnik Deutz wraz z kosiarką i turem – koszt 200 736,00 zł. 

25. W dniu 7 sierpnia naprawiano przystanek w m. Chajew. 

26. W dniu 7-8 sierpnia  wykaszanie poboczy przy drogach gminnych. 

27. W dniu 8 siepania podpisano umowę na powierzchniowe utrwalenie dróg gminnych, prace są w trakcie 

wykonywania. W przetargu wyłoniono wykonawcą jest ago-drogi sp. z o.o. z Obornik Śląskich. Cena 

277980,00 zł. 

28. W dniu 9 sierpnia naprawiano drogę w m. Trzcinka 

29. W dniu 11 sierpnia i 18 sierpnia odmulano rów w m. Kamieniki. 

30. W dniu 16 sierpnia naprawiano drogę relacji gałki- Przerycie. 

31. W dniach 17-18 sierpnia naprawiano drogę na ul. Świerkowej. 

32. W dniu 21 sierpnia naprawiano drogę relacji Ciupki-Lesiaki i wycinano zakrzaczenia w m. Gałki. 

33. W dniu 22 sierpnia wycinano zakrzaczenia w m. Kamieniki i naprawiano przepust w m. Przedłęcze. 

34. W dniach 23-25 sierpnia kopano rów na ul. Kościelnej i wykaszano pobocze na terenie gminy. 

35. W dniu 9 lipca odbył się festyn rodzinny. 

36. W dniu 24 sierpnia odbyła się kontrola WFOŚiGW w Łodzi  w sprawie inwestycji – ciągnik rolniczy, 

kontrola zakończyła się pozytywnie – bez uwag. 

37. Odbył się wypoczynek dzieci w Białym Dunajcu. Udział wzięło 13 dzieci – koszt 10 000 zł w ramach 

profilaktyki alkoholowej. 

38. W dniu 29 lipca odbył się wyjazd do Lichenia w ramach profilaktyki alkoholowej. 

39. Udzielono wsparcia Proboszczowi Parafii w Brąszewicach w organizacji wyjazdu dzieci i młodzieży do 

Kamienia Pomorskiego w kwocie 4940 zł. 

 

Ad. 5  

Radny Jerzy Ławniczak – zgłosił wycięcie krzewów przy drodze powiatowej, ulica Starowiejska (przy moście) 

oraz oczyszczenie z zarośli zbiornika wodnego przy ulicy Ks. Nierychlewskiego. 

Radna Bożena Łuszczek – zgłosiła, aby umieszczono dodatkowe kosze przy chodniku na ulicy Sieradzkiej. 

Radna zapytała również, czy jest możliwe dostarczenie dla mieszkańców naszej gminy dodatkowych koszy 

na popiół. 

Radna Dorota Lipka – zapytała czy będzie możliwość udrożnienia dwóch przepustów na wale gminnym w 

miejscowości Błota podczas prowadzonych tam prac konserwatorskich.  

Radny Józef Przezak – poprosił o uzupełnienie żwirem drogi gminnej Przedłęcze - Sokolenie.  

Radny Mariusz Kurzaj – zgłosił usunięcie suchych drzew i gałęzi przy drodze gminnej w miejscowości 

Chajew Kolonia. Poinformował o utrudnieniach dla służb ratunkowych w dotarciu do mieszkańców posesji 
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położonych na południowych krańcach miejscowości Chajew Kolonia, spowodowanych brakiem oznaczeń 

kierunkowych przy zjazdach z drogi głównej do ww. posesji.  

Radny Adam Laskowski – zgłosił naprawę drogi gminnej, łączącej miejscowości Czartoria i Chajew Kolonia, 

przy użyciu równiarki.  

Radny Grzegorz Kulig – zgłosił wycięcie krzewów przy drodze powiatowej Starce – Robaszew w połączeniu z 

planowaną wycinką drzew przy tej drodze. 

Radny Jarosław Plichta – zgłosił naprawę drogi gminnej w miejscowości Pędziwiatry. 

Radny Jan Stawirej – zgłosił utworzenie parkingu w centrum Brąszewic i wprowadzenie zakazu parkowania 

pojazdów wzdłuż posesji położonych na przeciw sklepu Delikatesy. 

Wójt Gminy po wysłuchaniu wszytskich zapytań i interpelacji udzielił Radnym odpowiedzi i wyjaśnień. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Lasami 

Państwowymi do wykonania przebudowy drogi leśnej pożarowej Nr 9, 9A w Leśnictwie Orły, Nadleśnictwo 

Złoczew. Z powodu braku uwag do ww. projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych, przeciwko 1 Radny (J. Stawirej). Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały 

Nr XXXVII/161/2017 z dnia 25 sierpnia 2017 roku w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Lasami 

Państwowymi do wykonania przebudowy drogi leśnej pożarowej Nr 9, 9A w Leśnictwie Orły, 

Nadleśnictwo Złoczew. 

Uchwała stanowi integralną część protokółu. 

  

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania mienia, należności, 

zobowiązań i dokumentacji Publicznego Gimnazjum w Brąszewicach. Z powodu braku uwag do ww. 

projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Rada Gminy opowiedziała 

się jednogłośnie za przyjęciem Uchwały Nr XXXVII/162/2017 z dnia 25 sierpnia 2017 roku w sprawie 

przekazania mienia, należności, zobowiązań i dokumentacji Publicznego Gimnazjum w Brąszewicach. 

Uchwała stanowi integralną część protokółu. 

 

Ad. 8 

Wójt Gminy Karol Misiak – zapytał radnych o wyrażenie zgody lub jej nie wyrażenie na sprzedaż 

rozsiewacza do nawozów, który jest nieużywany od wielu lat i wymaga gruntownego remontu. 

Radni nie przedstawili uwag do wniosku wójta i jednogłośnie opowiedzieli się za sprzedażą maszyny. W 

głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

Radny Adam Sowizdrzał – złożył Wójtowi Gminy podziękowanie za naprawę drogi gminnej w miejscowości 

Bukowiec (przy OSP). 

Radna Marzena Cichecka – złożyła Wójtowi Gminy podziękowanie za naprawę drogi gminnej w 

miejscowości Kamieniki. 

Radny Józef Przezak – złożył Wójtowi Gminy podziękowanie za naprawę drogi gminnej w miejscowości 

Sokolenie. 
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Radna Drota Lipka – złożyła Wójtowi Gminy podziękowanie za udostępnienie sali, w której przygotowano 

posiłki dla pielgrzymów. 

Radna Bożena Łuszczek – złożyła Wójtowi Gminy podziękowanie za udostępnienie boiska przy Szkole 

Podstawowej w Brąszewicach. 

Radny Grzegorz Kulig – zaprosił wszystkich uczestników sesji na uroczystość 100 – lecia OSP Starce, która 

odbędzie się w dniu 27-08-2017 r.  

Radna Drota Lipka – zapytała Wójta Gminy o ustalenia z Lasmi Państwowymi w sprawie drogi w 

miejscowości Błota. 

Wójt Gminy odpowiedział, że w ostatnim czasie nie było w tej sprawie żadnych rozmów z Nadleśnictwem 

Złoczew.  

Radny Józef Przezak – przedstawił problem szkodliwego wpływu na sąsiadujące uprawy rolne, berberysu 

rosnącego wzdłuż ogrodzenia posesji jednego z mieszkańców wsi Sokolenie. W zasięgu 5 -6 metrów od 

ogrodzenia nie ma żadnych plonów.  

Radny Jerzy Ławniczak – skierował do Wójta zapytanie, czy jest wykonana wycena budynku starej szkoły. 

Wójt Gminy odpowiedział, że wyceny budynku na chwile obecną nie ma. 

Radny Jan Stawirej – poruszył sprawę pisma Pana Cieślaka skierowanego do Wójta i Rady Gminy o zwrot 

działki przy Gimnazjum Publicznym w Brąszewicach. 

Radny Grzegorz Kulig – Przewodniczący Komisji ds. Budżeti i Inwestycji Rady Gminy – przedstawił protokół 

z posiedzenia tej komisji, dotyczący sprawy przedstawionej w piśmie Pana Cieślaka. Komisja zajęła 

stanowisko, że w jej ocenie na podstawie dostępnej dokumentacji sporna działka jest własnością Skarbu 

Państwa i nie ma podstaw do jej zwrotu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Adam Sowizdrzał poddał pod głosowanie wniosek o przekazaniu Panu 

Cieślak w imieniu Rady Gminy pisemnej odpowiedzi zgodnej ze stanowiskiem Komisji ds. Budżetu i 

Inwestycji Rady Gminy.  

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem wniosku głosowało 8 

radnych, przeciwko 2 Radnych (J. Ławniczak, J. Stawirej), od głosu wstrzymało się 2 Radnych (B. Łuszczek, J. 

Piotrowski). 

Wójt Gminy przekazał zaproszenie na Jarmark Powiatowy, który odbędzie się 10 września 2017 r. w 

Sieradzu. 

Ad. 11 

Przewodniczący rady złożył podziękował obecnym za udział w obradach, dokonując zamknięcia obrad 

XXXVII sesji Rady Gminy. (1130) 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

Zbigniew Iszczek 


